标题: 汉宠净<sup>®</sup>吡虫啉莫昔克丁滴剂

英文标题: Mortect®

描述: 用于预防和治疗犬猫的体内、外寄生虫感染,解决 28 种寄生虫适应症。

英文描述: Mortect<sup>®</sup> can prevent and treat in vivo and in vitro parasitic infections in dogs and cats, solving 28 parasitic indications.

# 汉宠净® 产品介绍

主要成分: 吡虫啉、莫昔克丁

性状: 本品为黄色至棕黄色的液体。

适应症:用于预防和治疗犬猫的体内、外寄生虫感染。预防和治疗耳螨、疥螨、蠕形螨、跳蚤、虱子感染及对各个阶段的幼蚤有效,治疗血管圆线虫和胃肠道线虫感染,预防心丝虫病,治疗循环微丝蚴(犬恶丝虫)。并可辅助治疗因跳蚤引起的过敏性皮炎。适用于 7 周龄以上的 犬,9 周龄以上的猫。

## 用法用量:

外用:一次量,每 1kg 体重,犬、猫 0.1ml。预防或治疗期间,每月给药一次。为防止舔舐,仅限于猫头后颈部皮肤及犬背两肩胛骨之间到臀部的皮肤上,可分 3~4 处滴加给药。

/ YOKE | 村口是然怕UU 메细口医用

### 规格:

猫:

- (1) 0.4ml: 吡虫啉 40mg+莫昔克丁 4mg
- (2) 0.8ml: 吡虫啉 80mg+莫昔克丁 8mg

犬:

- (1) 0.4ml: 吡虫啉 40mg+莫昔克丁 10mg
- (2) 1.0ml:吡虫啉 100mg+莫昔克丁 25mg
- (3) 2.5ml:吡虫啉 250mg+莫昔克丁 62.5mg

**包装**: 3 制/盒 **贮存**: 密封保存

## Mortect® Product Info

**ACTIVE INGREDIENT:** imidacloprid, moxicidin

PHARMACEUTICAL FORM: Yellow to brownish yellow liquid

**INDICATIONS FOR USE:**External use: per 1kg body weight, dogs, cats 0.1ml.

During prophylaxis or treatment, the drug was administered once a month. In order

to prevent licking, it is limited to the skin of the neck behind the head of the cat and

the skin between the scapula of the back of the dog to the buttock, and can be

divided into 3 or 4 drops.

### **HOW SUPPLIED:**

Cat:

(1) 0.4ml: imidacloprid 40mg+ moxicidin 4mg

(2) 0.8ml: imidacloprid 80mg+ moxicidin 8mg

Dogs:

(1)0.4ml: imidacloprid 40mg+ moxicidin 10mg

(2)1.0ml: imidacloprid 100mg+ moxicidin 25mg

(3) 2.5ml: imidacloprid 250mg+ moxicidin 62.5mg

### **PACKAGE:**

3 droppers /box

### STORAGE INFORMATION:

Preserved by sealing it airtight

内外同驱:外用滴剂保内外,广谱驱虫更干净

防治螨虫: 对犬猫耳螨、疥螨、蠕形螨有效

起效迅速: 3-5 分钟阻止跳蚤叮咬, 24 小时触达全身

温和安全: 纯净原料,国际 GMP 工厂生产

持久保护:每月一滴,有效保护

# **Mortect**® Product Features

Internal and external repellents

Prevention and treatment of mites

Effective quickly

Mild safe

Durable protection for one month

## 常见问题

## 汉宠净®使用前后是否可以给犬猫洗澡?

洗澡后毛发干燥后使用汉宠净,但因汉宠净主要成分需借助皮脂扩散,可能会被洗澡影响, 药物分布时间可能延长,建议在洗澡 48 小时后用药;用药后如需洗澡,建议在 48 小时后 再洗澡。

## Can dogs and cats be bathed before and after use Mortect®?

However, because the main components of Mortect® need to diffuse with the help of sebum, it may be affected by bathing, and the drug distribution time may be prolonged. Therefore, it is recommended to use the drug 48 hours after bathing. If bathing is required after medication, it is recommended to do so after 48 hours.

### 汉宠净®的推荐使用频率?

每月使用一次汉宠净<sup>®</sup>,可预防和治疗多种体内外寄生虫。对于耳螨,在每次给药前应去除 外耳道内疏松的耳屑,注意不要将本品直接滴在耳道内。

## What is the recommended frequency of use of Mortect®?

Mortect<sup>®</sup> is used once a month to prevent and treat a variety of in vivo and in vitro parasites. For ear mites, loose crumb in the external ear canal should be removed before each administration, and care should be taken not to drop this product directly into the ear canal.